
PROTOKOL NT )fiXVV2017

z sesji Rady Gminy Rybno odbltei w dniu 23 drarca 2017 r.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeia Kornackiego - Przewodnicz4.ego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczytuka - Inspektor ds. Obshrgi Rady i Kadr w
Urz€dzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o to&. 10:0t zalonczono o 8od2.13r45

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 14 Radnych

- lista obecno6ci stanowi zalQcznik do prctokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczeshiczyli:

l Pan Tomasz W€grzynowski - W6it Gminy

2,Pani tolanta Jendrycka - S€kr€tarz Cminy

3.Pdni Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Cminy

4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny

s.Pani Dorota Ziehiska - Kierolvnik cminnego Osrodka Pomocy Spoleczng w Rybnie

6.Radni Rady Powiatu Dzialdowskiego w osobach: Pan Janusz Kaczmarek

T.Soltysi

- lista obecnoSci stanowi zatqcznik do protokotu

Ad.l i 2 Otwarcie sesii i stwieralzenie prawomocno6ci obrad.

Obrady XXXVI sesii Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:05 Pan Andrzei Kornacki

Przewodnicz4cy Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nas&pnie stwierdzil, Ze

po sprawdzeniu listy obecno6ci, na sali znaiduj sie 13 radnych co stanowi pehrc kworum do

podejmowania prawomocnych uchwal. Przewodnicz4cy Rady poinformowal, Ze radny Pan Sylwester

Kasprowicz przybfdTie na obrady z opornieniem.

Ad.3.Ustalenie poz-adku obrad.

Przewodniczqcy Rady przedstawil porz4dek dzienny obrad.

Kieruj4c nasepnie zapltanie o propozycie zmiany porz4dku obmd.

Wnioski o zmian€ porzadku obrad sesii wnieSli: nie wniesiono.



Nastepnie Przewodniczqcy Rady poddal pod porzadek obrad

Rada cminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obe.nodci 13 Radnych

Slosami:

-.,2a,, - 13

- -Przeciw' -o
-,/w8tlzymuiecych sie" - 0

prryiela porzQdek obrad nXVl sesji Rady cmin, kt6ry po otwarciu sesii i stwierdzeniu

Prawomocnosci obrad jest nastepuiQcy:

4.Przyi€.ie protokolu z 
'OO(V 

sesji Rady cminy Rybno.
s.SFawozdaniemi?dzysesine W6itr cminy.
6.wrecz€nie etypendiow w6ita Cminy.
T.sprawozdanie Kierownik. cminn€go O6rodka Pomo<y spol€cmei w Rybni€:
1) z dzirlalno6d cninnego O6rodka Pomocy Spol€cnet w Rybnie a Zn5 rok
2l zrcalizacii za aJizz ktesuw8pierania rodziny i pie.zy z.a*eFtzq zzrck?{n6 oraz wyke potizzb
zwianyclr z ftaliza.i4 za.dan w Gmini€ Rybno,
3) z reatiu(ji Gmimego Progrrmu Pzeciw.lzialania Przemocy w Rodzinie ord Ochrony Olia Przemoq w
Rodzini€ na lala 2014-2O16 w roku Zn6.
6. PodiFie uchwd w nastgpui4cych 6prawach:
r) zmiany WiefofehriE P.ognozy Finansowei Gminy Ryb^o 

^a 
lata2OtT)027,

2) zmid w budze.ie cminy Rybno na 2017 role

3) przyjecia Gnimego Progranu Prze.iw&ialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Ppemocy w

Rodzinie na lata 2017-mm,

4) okr€alenia wd zbywania, wydzieriawi,ania, wymjmowania/ oddawania w u2ytkowanie lub urryczenie

aktlv6w trw.lych Samodzielnego Publicznego Gmimego Zakladu Opieki Zdrowohej w Rybnie,

5) dostosowmia sifti szk6l podscawowych i gimnazj6w do nowego ustroiu szkolnego, wprowadzonego ustaw4-

Prawo o6wiatowe na okes od dnia 1 w.zeJnia 2017 r. do dniia 31 sierpnia 2019r.,

6) ustalenia trybu udzielania i rczlic,j ia oraz trybu i zakresu konkoli prawidlowos.i pobnnia i
wykorzyst!?ania dotacji udzielanych z budi€tu Grniny Rybno dla niepublicznych: szk6l, przadszkoli,

oddzhl6w przedszkolnych w szkolach p.owadzonych prnz osory ti4czne i osoby prawne inne nii cmina

4 ustalenia kyten6e drugi€go etapu rekrutacii, liczby punkt6w za kazde z tych kryten6w oraz dokunentdw

niezbgdnych do ich okreslenia w posQpowaniu rekrutacyinym do publicznych przedszkoli, oddzial6w

przrdszkolnych i klas pierwszych szk6l podstawowych prowadzonych prz€z Gming Rybno,

8) przyjgcia programu opieki nad zwierz€tami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na lerenie

Gminy Rybno E 2017 rok,

9)udzielenia pomqy fiMreowejdla wojewodztwa Warminsko-Mazurskiego na dofinansowanie Prograhu

naprawczeSo drogi wojew6dzkiej ff 538,

1o)zaskarzenia rozstrzyFiea nadzorczych Kolegium Regionalnei lzby Obrachuntowei w Olsztynie do

s4du administracyjnego.

g.Wolne wniorki i z3pytania,

lo.Zanrknigcie obrad



Ad.a.Przyigcie protokoru z )Ooflr' Rady cminy Rybno.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sie do Rady o zabranie glosu w sprawie protokotu z )(XXV sesii Rady

Gminy.

Uwag do protokolu nie wniesiono.

Po czym PrzewodniczEry Rady - Pan AndrzeiKomacki poddal pod glosowanie protok6l z XXXV sesji

Rady Gminyl

Rada Gminy w gldowaniu iawn)mr na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13 Radnych,
glGami:
- 13 -,,2a",
- 0 - ,,prze.iw"
- 0 -,,wsb:zymuiAcych sie"
ptzyiela protokoru z mff sesii Rady Cminy Rybno.

Ad.5.Sprawozdmie miedryselvi ne w0ita Cminv.

Przewodnicz4cy Rady - Pan AndzE Kornacki zwr6cil sie do W6jta Cminy o przedstawienie Radzie

sprawozddnia z dzialalnosci miedzysesyinej.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokofu.

Nastepnie Przewodniczqcy Radyotworzyl dyskusie.

Pytan nie wniesiono.

Podczas skladania sprawozdania na obndy Rady przybyl Radny pan Sylwester Kalprowicz. Stan
Rady 14 Radny€h.

Po czym dokonano uroczystego wre€zenia wyr6Lnief Vzpzsbwanyszenie Hodowc6w Mleka dla

najlepszych rolnik6w w tei branty z terenu gminy Rybno. Wyr6inienie wreczono panu Andrz€iowi

Dombrowskiemu (w Jego imieniu wladznienie odebrala Zona), panu Marianowi cmnicy or^z panu

Andrzeiowi Danielskiemu.

Ad.5.Wrfczenie etveendi6wWojti cminv

Nasepnie dokonano uroczystego $.reczenia stypendi6w naukowych za nailepsze wFiki w nauce

uczniom szk6l podstawowych, gimnazium oraz pnadgimmzialnych. Stypendia wreczyli W6jt

Gminy Rybno - Tomasz Wggrzynowski, Przewodnicz4cy Rady cminy Rybno - Andrzej Komacki

oraz Wiceprzewodniczacy Rady - Pan Dadusz Tara.

Stypendia ohzymali:

1. Ankiewicz Oliwia- jrednia 5,7, zachowanie wzorowe- Szkola podstawowa im. Janusza Korczaka w
Koszelewach

2. Bach Weronika- 6rednia 5,64, zachowanie wzorowe- Szkola podstawowa im. IG. Jana

Twardowskiego w Rumianie



3. Chala Patrycja- Srednia 4,83, zachowanie wzorowe-. ZSZ w Rybnie

4. Chyltulska Paulina - srednia 5,56, zachowanie wzorowe- Gimnazium im. Madi Sklodowskiej- Curie

w Rybnie

5. Chylifska Zuzanna- Srednia 5,80, zachowanie bardzo dobre- Szkola Podstawowa im. Kawaler6w

Orderu U6miechu w Rybnie

6. Chyrzyfiska Amelia- Srednia 5,91, zachowanie wzorowe.Szkola Podstawowa im. Ks. Jana

Twardowskiego w Rumianie

7. Ciechowicz Laura- 5r€dnia 475, zachowanie wzorowe- ZSZ w Rybnie

8. Karbowska Agata- Srednia 5,91, zachowanie wzorowe Szkola Podstawowa im. Kawaler6w Orderu

Usmi€chu w Rybnie

9. Kempkowska Wiktoria- Srednia 5,55, zachowanie wzorowe Szkola Podstawowa im. Kawaler6w

Orderu Usmiechu w Rybnie

10. Kl€ist Natalia- Srednia 5,22, zachowanie wzorowe- Liceum Og6lnoksztalc4c€ im. Bp. Jana Chrapka

w Rybnie

11. Kliniewska Justyna- lrednia 460, zachowanie bardzo dobrc- ZSZ w Rybnie

12. Komorowski Damian- Srednia 4,70, zachowanie bardzo dobre- ZSZ w Rybnie

13. Lelituka Karolina- srednia 5.55. zachowanie wzorowe- Szkola Podstawowa im. Kawaler6w Orderu

U6miechu w Rybnie

14. Lotniewska Julita- Srednia tst zachowanie wzorowe- Szkola Podstawowa im. Kawaler6w

Orderu Usmiechu w Rybnie

15. Maciejewski Mikolaj- Srednia 5,55, zachowanie bardzo dobre- Szkola Podstawowa im. Kawaledw

Orderu U6miechu w Rybnie
-16. Michalska Julia- Srednia 162, zachowanie wzorowe, Gimnazjum im. Marii Sklodowskiej- Cude w

Rybnie

17. Monczkowska Kinga- Srednia 4,83, zachowanie wzorowe- ZSZ w Rybnie

18. Orzechowska Anna- Srednia 6,0 zachowanie wzorowe- Szkola Podstawowa im. Kawaler6w

Orderu Usmiechu w Rybni€

19. Pisarcki Filip- arednia 5,55, zachowanie wzorowe- Szkola Podstawowa im. Kawaler6w Orderu

Usmiechu w Rybnie

20. Rogozifuki Krzysztof- Sredma 4,86, zachowanie wzorowe ZSZ w Rybnie

21. Rogotytuka Agata- Srednia 5,55, zachowanie wzorowe- Liceum Og6lnoksztalcqce im. Bp. Jana

Chrapka w Rybnie

22. Rososinska Agnieszka- Srednia 5,55, zachowanie wzorowe- Szkola Podstawowa im. Kawaler6w

Orderu U6miechu w Rybnie

23. Rozentalska Anna- lrednia 5,73, zachowanie wzorowe - Szkola Podstawowa im. Ks. Jana

Twardowskiego w Rumianie

24. Roz€ntalska Marta- 5rednia 5,73, zachowanie wzorowe- Szkola Podstawowa iril. K3. Jana



Twardowskiego w Rumianie

25. Ruciiska Weronika- Srcdnia 5,73, zachowanie wzorowe- Szkola Podstawowa im. Ks. Jana

Twardowskiego w Rumianie

26. Sokolowska Zuzanna- Srednia- 5,55, zachowanie wzorowe.Szkola Podstawowa im. Polskich

Mishz6w Olimpijskich w Zabinach

27. Staszylska Iwona- Srednia 5,50, zachowanie wzorowe- cimnazjum im. Maii Sklodowskiej- Curie

w Rybnie

28. Stepnowska Emilia- Srednia 5,81, zachowanie wzorowe- Gimnazjum im. Madi Sklodowskiej-

Curie w Rybnie

29. Szumilak Agata- Srednia 5,55, zachowanie wzorowe- Szkola Podstawowa im. Kawaler6w Orderu

U6mie€hu w Rybnie

30. Tara rakub- Srednia t54 zachowanie wzorowe- GirnnazFm im. Marii Sktodowski+ Curie w

Rybnie

31. Tomaszewska Marta- Srednia- 5,64, zachowanie wzorowe- Szkola Podstawowa im. Kawaler6w

Orderu Ulmiechu w Rybnie

32. Uzrrcka Paulina- Srednia 5,73, zachowanie wzorowe- Szkola Podstawowa im. Ks. Jana

Twardowskego w Rumianie

33- Wieczorek Alicia- 6rednia- 5,64, zachowanie wzorowe- Szkola Podstawowa im. Kawaler6w Orderu

U5miechu w Rybnie

34. Zakzewska Natalia- Srednia 5,52 zachowanie wzorowe- Niepubliczne cimna4um im. tana pawla

II w Hartowcu

Po czym Przewodniczqcy Rady o godz. 10:50 zarz;qdzilqzerwe w obtadach do godz. 11:05.

Po przerwie:

T.Sprauozdanie Kierownika cminnego O6rodka ponocy Spol€crn€i w Rvbnie:

Przewodniczqcy Rady zwr6cil sie do Kierownik cminnego O6rodka pomocy Spolecznei w Rybnie

Pani Doroty Zielitukiej o przedstawienie sprawozdail.

1) z &ialalno6.i cminn€go oJrodk. pomftv Spolechei w Rvbnie z:2016 rok.

Sprawozdanie z dzialalnosci cminnego Osrodka pomocy Spolecznej w Rybnie przedstawila

Kierownil Pani Dorota Zieliflska.

Przgwodniczacy Rady zra'r'idl sie do Rady o zabranie glosu w sprarvie pzedlotonego sprawozdania.

Pytarl nie *ariesiono.

2) z rgdizagii zadni z zata€pu wspi€rania rodzinv i pi€c4v zasrepcz€i za rck Zlr5 oEz rykaz gotrz€b
zwimvch z realizacie zadan w cminie Rvbno



Sprawozdanie z realizacji zadai z za](Jep;u wspierania rodziny i pieczy z sepczf,]i za rck ZOt6 otuz

v\"ykaz potzeb zwianych z realizacje zadaf r r' Gminie Rybno przedstawila Kierownik Pani Dorota

Zielituka.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil si€ do Rady o zabranie glosu w sprawie przedlozonego sprawozdania.

Pytai nie wniesiono.

3) z realizacii cminnego Pro8ramu Prz€ciw.tzirlania Prz€trro<v w Rodzini€ orn Ochronv Ofiar
Przemocv w Rodzinie na lara 201+2n5 w roku m16

Sprawozdanie z @lizacii Cminnego Programu Przeciwdzialania Przemo.y w Rodzinie orz O.tuony Ofia!

Przemocy w Rodzinie m lata 201+2016 w roku 2016 przedstawila Kierownik Pani Dorota Zielirlska.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sie do Rady o zabranie glosu w sprawie przedlozonego sprawozdania.

Glos zabrali:

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzq Komacki: ,iak ksztaltuje sie statystyka przemocy w rodzinie?"

Kiercwnik GOPS - Pani Dorota ZielituLa: ,,obserwuje sie spadek tego 4awiska."

Wiecei pytan nie wniesiono.

4d.8. Podjgcie uchwal w nastepuiacvch Bprawach:

1 wi€lol€tniei Plosrozv Finamowei Gminv Rybno na lata Zn7-2m7

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cil sie do Radnego Pana Piotla Gurgilewicza

Przewodniczacego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawie

proiektu uchwaty.

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz poinformowal, ii komisje resortowe pozytywnie zaopiniowaly

projekt uchwafy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy FinansowE Gminy Rybno na lata 2017-2027

oraz proiekt uchwaly w sprawie zmian w budze.ie Gminy Rybno na 20U rok.

Skarbnik Gminy wobec braku pytan z€ strony Rady w sprawie projektu uchwaly nie wniosla

wyiaJnief.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady otwozyl dyskusje. Pytai nie wniesiono.

Prz€wodniczqcy Rady zamkn4l dyskuste. Po odczltaniu prcjektu uchwaly prz€z

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddat go pod glosowanie.

Rada Cminy w glGowaniu jawnym na usta*owy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14 Radnycb
glosami:
-14 -,,2a",
- 0 - ,,prze.iw"
- 0 - ,,wstrzymujecych sie"
podigle uchwale Nr )frXVI247 w spra$ie zmiany wieloletniei Protnory Finansow€i Grniny
Rybno na l.ta 2m7-2027.

Uchwala stanowi zalacznik do Drotokolu.



2) zmian t|' budi€cie Gminy Rybno na 2m7 rok

Skarbnik Gminy wobec braku p'.tari ze sbony Rady w sprawie projekhr uchwaly nie wniosla

wyjaSnie11.

Naskpnie Przewodnicz4cy Rady otwozyl dyskusje. Pytari nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamknet dyskusie. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w dosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnych,
gl@ami:
-74 - ,,2a",
-0 - ,,przaciw"
- 0 -,,wstrztrnuiQcych si?"
podifla u.hwale Nr )OOOVry17 w spiawie zmian w bud2€cie cminy Rybno na 2m7 rolc

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

3) przie.ia Gmimeso Progranu Praiwdzialanir Pzepocv w Rodzinie orp Ochronv ofid kzemoqv w
Rodzinie na lata 2O17-Z)20

Przewodnicz4cy Rady- Pan AndzE Kornacki zwr6cil sie do Radnego Pana Piotra curgilewicza

Przewodniczacego wsp6lnego posiedzenia komisji resortoraTch o przedstawienie opinii w sprawie

projektu uchwaty.

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz poinformowal, iZ kombje resortowe pozyt,rvnie zaopiniowafy

projekt uchwaly w sprawie prziecia Gmimego Programu Przsiwdzialania przemo.y w Ro&inie oraz

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 20U-m20

Nasepnie Przewodnicz4cy Rady otworzyt dyskusje. Pytari nie wniesiono.

P%ewod^kz4c! Rady zam.kn4r dyskusje. Po odczt'taniu proiektu uchwaty przez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy rf, glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnycl!
tlGamil
-74 -,,2a",
-0 - ,,przacirt"
- 0 -.,wstrz,.muitcych si?"
podi?Ia uchwafe Nt ]cc(1,lv24{17 w sprawie przyjFia cminnego protramu prz€ciwdzialania

Przemocy w Rodzinie oraz Ochiony Ofiar Przemocy w Rodzjnie na la ta 2017-2020.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.



4) okre6lenia zasad zbvwania, r,-vdzieriawiania. wynajmowania. oddawania w ui:l,tkowanie lub
uivczenie akt!.w6w trwalych Samodzielneso Publiczneeo Gminneeo Zakladu Opieki Zdrowotnei

w Rvbnie

Przewodnicz4ry Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sie do Radnego Pana pioha curgilewicza

PrzewodniczEcego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawie

proiektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 komisie resortowe pozttt'wnie zaopiniowaty

projekt uchwaty w sprawie okreslenia zasad zbywania, vrydzierzawiania, wynajmowania, oddawania

w uZytkowanie lub uiyczenie aktyw6w trwatych Samodzielnego Publicznego cminnego Zakladu

Opieki Zdrowotnej w Rybnie.

Nasepnie PzewodniczAry Rady otworzyl dyskusje. Pytai nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknEl dyskwie. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Radt poddal go pod glosowanie.

Rada Grniny w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnos.i 14 Radnych,
tlosami:
-74 -,,2a",
-0 -,,przeeiw"
- 0 -,,wstrrymuiQcych sie"
podjda uchwale Nr )Ooflr'y2yl7 w sprawie okre5lenia zaead zbywani& wy&i€riawiania,

wynajmowania, oddawania w urrytkowanie lub uiyczenie aktyw6w kwalych Samodzielnego

Publiczneto Gminnego Zakladu Opieki Z&owotnei w Rybnie.

Uchwala stanowi zalecznik do protokolu.

5) dGtosowania sieci szk6l podstawo*vch i qimnazi6w do noweqo ustroiu Ezkoln€go.

wprowadzonego ustawQ-Prawo oswiatowe na okr$ od dnia 1 wrze6nia 2(n7 r. do dnia 31 eierpnia

2O79r,

Przewodniczqcy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Gurgilewicza

Przewodniczqcego wsp61ne8o posiedzenia komisii reso owych o przedstawienie opinii w sprawie

projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 komisje resortowe pozy9'wnie zaopiniowaly

projekt uchwaly w sprawie dostosowania sieci szk6l podstawowych i gimnazi6w do nowego ustroiu

szkolnego, wprowadzonego ustawq-Prawo oswiatowe na okres od dnia I wrz€jnia 2017 r. do dnia 31

sierpnia 2019r.

Nasepnie Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusie. Pytafi nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamknal dyskusje. Po odczytaniu proiektu uchwaly przez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu jalrnym na u6tawowy sklad Rady 15 Radny.h w ob€.no6ci 14 Radnych,
tlosami:
-74 - ,,2a",
-0 - ,,p\za<iw"
- 0 -,,wstrzymuiqcych sig"
podiela uchwale Nr )OCXVV26fI7 w sprawie d@tosowania sieci szk6l podstawowy€h i dmnazi6w
do nowego u8tloiu szkolneSo, wprowadzon€go wtawe-Prawo o6rviatowe na okres od dnia 1

wrze6nia 2ol7 r. do dnia 31 sierpnia 2U9r.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

5) ustalenie trJrbu udzielania i rcdic"rnia oraz trvbu i zakresu kontoli prawidlowo6ci eobrania i
wvkorrvstvwania dotacii u&ielanych z budi;etu cminv Rybno dta niepublicznvch: szk6L
przedszkoli, od&ial6w pzedszkolnych w szkolach prowaalzonvch przez osoby fizy.zne i osobv
prawne inne nii Grnina Rvbno

Przewodnicz4ry Rady- Pan Andrzq Komacki zwr6cil si€ do Radnego pana pioha curgilewicza

Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawie

piojektu uchwaly.

Radny - Pan PioE Gurgielewicz poinformowal, ii komisF resorrowe pozytywnie zaopiniowaly

proiekt uchwaly w sprawie ustalenia trybu udzielania i rczllc?.?nja oraz trybu i zakresu konboti

prawidlowoki pobmnia i wykorzyst].wania dotacii udzielanych z budZetu cminy Rybno dla

niepublicznych: szt6l pzedszkoli, oddzial6w przedszkotnych w szkolach prowadzonych przez

osoby fizyczne i osoby prawne inne nii cmina Rybno.

Nasepnie PizewodniczAcy Rady otworzyl dyskusje. pytai nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamln4l dyskusj€. po odczytaniu projektu uchwaty Fzez
Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glogowaniu jarnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14 Radnycll
glo3amil
-74 -,,2a",
-O -,,prz€3iw"
- 0 -,,wstrrymujtcych sif"
podifla uchwal? Nr X$NWTIT w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu i
zakr$u kontroli prawidlowo6ci pobrania i nykorzystywania dotacii udzielanych z budietu Gminy
Rybno dla niepublicznycll szk6l, przedszkoli, oddzial6w przedszkolny.h w szkolach

prowadzonych przez osoby fizyczne i o3oby prawne inne nii cmina Rybno.

Uchwala stanowi zalAcznik do protokofu.



n ustalenia krvteii6rv drueieqo etapu rekrutacii. liczbv punkt6w za kaide z tvch knteri6w oraz

dokument6w niezbednvch do ich okre6lenia w postepowaniu rekrutacviNrr do publieznvch

Itrz€&zkoli oddzial6w prze&zkolnych i klas pi€rwszych szk6l podsraworych prowa&onvch

grzez Gmine Rvbno

Przewodnkz4cy Rady- Pan Andrzei Kornacki zwr6.it sie do Radnego pana pioka curgitewicza

Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisii resortowych o przedstawienie opmn w sprawie

projektu uchwaly.

Radny - Pan Piob Gurgielewicz poinformowal, ii komisje resortowe pozytfa,nie zaopiniowaly

projekt uchwaly w sprawie ustalenia lryte 6w drugiego etapu rekrutacjanczby ptnkt6w zakaLde z

tych kryteri6v/ oraz dokument6w niezbednych do ich okreslenia w posepowaniu rekrutacyjnym do

publicznych przedszkoli, oddzial6w przedszkolnych i klas pieMszych szk6t po&tawowych

prowadzonych przez cmine Rybno.

Nasepnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusje. Pytaf nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamlnEl dyskusie. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu ialt.nym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnyclr
gloeami:
-14 -,,2a",
-O - ,,prz,ecrli,r"
- 0 -,,wstrrymujecy& sie"
podiela uchwale Nr )OOgV28l17 w sP|awie lstalenia krleri6w drudeto etapu rekrutacii, liczby
punkt6w za katde z tych kryteri6w oraz dokument6w niezbednych do i€h okreslenia w

p$tepowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedezkoli, oddzial6w przedszkolnych i klas

pi€rw8rych 6zk6l podstawowych prowadzonych przez cmine Rybno.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

8) przyieda rrosamu opi€ki nad zwierzetami b€zdomnvmi oraz zapobiegania bezdomno6ci

zwierzat na terenie Gminv Rvbno na 2017 rok

Przewodniczqry Rady- Parl Andrzei Kornacki zwr6cil si€ do Radnego Pana Pioha curgilewicza

PrzewodniczEcego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawie

projektu uchwaly.

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz poinformowal, i2 komisie resortowe pozytyrnie zaopiniowaly

proiekt uchwaly w sprawi€ prziecia progamu opieki nad zwierz€tami b€zdomrt)'ini oraz

zapobiegania bezdomnoki zwierzqt na terenie Cminy Rybno na 2017 rok.

Nasepnie Przewodniczecy Rady oh{,orzyl dyskusje. Pytaf nie wniesiono.
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Pzewodniczqcy Rady zamlmqf dyskusj€. Po odczytaniu

Wiceprzewodniczqcego Rad, poddal go pod glosowanie.

projektu uchwary przez

Rada Cminy w glGoreaniu iawnym na uotawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14 Radnych,
tIosami:
-74 -,,2a",
- O - ,,peeci\^."
- 0 -,,$strzymuiecych sit"
podjfla uchwale Nr )OO(VW9E7 w sprawie przifria protnmu opieki nad zwierzetami

bezdomnymi o.az zapobiegania bezdomnosci zwierrqt na lerenie Gminy Rybno na 2m7 rok.

Uchwala stanowi zalAcznik do protokolu.

9)udzielenia pomocv finan8owei dla Woiew6dztwa WarmifiBko-Maz urskiego na dofinaNowanie

Prosamu napraw€zeso drogi woiew6dzkiei nr 538

Pzewodniczqcy Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cil sie do Radnego Pana Piotra curgilewicza

Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji rcsortowych o prz€dstawienie opinii w sprawie

proiektu uchwaly.

Radny - Pan Piorr Gurgielewicz poinformowal, ii komi+ resortowe pozyrywnie zaopiniowaly

projekt uchwafy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa Wamiisko-

Mazurskiego na dofinansowanie Programu naprawczego drogi woiew6dzkiej tu 538.

Nastepnie Przewodnicz4cyRady otworzyl dyskusie-

Glos zabrali:

Radny - Pan Piotr IGmituki: ,, wczoraj obie(alem, ie przedstawi€ kolegom iak przebiegala pr6ba

zorganizowania spotkania z Zav4dem Dt6g Wojew6dzkich z mieszkaicami w sprawie drogi

woiew6dzkiej nr 53& budowy Sciezki rcwerowej na odcinku Debiei-Rybno." Po .zytlt odczytal 
'.ei(

pisma w tei sprawie.

,,W lutym bed4c u Pana W6jta poprosilem, aby ustalil termin spotkania. Ustalit 24 tuty. Okazalo sie, ze

24 lutego mieliimy sesie. B€dec u Pana Szczawirlskiego I'rosilem, czy napisat to pismo kiedy to

spotkanie. Pismo iest ale nie ma daty. Pan W6jt nie Wz a.zyl daty tvrieldzlc, 2E Pan Dyrektor

t ukaszuk nie ma czasu. Skontaktowalem si9 z Panem Dyrektorem, kt6ry caly czas czeka na pism.

Wiec napi$lem kolejne pjsmo." Ptzyto.zyl Vda pisma organizaqi spotkania w przedmiotowei

sPrawre.

,,Czekalem na odpowiedz. Nie otrzymalem odpowiedzi, zadzwonilem 17. OEzymalem odpowiedz 21

marca". Odczytal tr€ld pisma z ZArz4dv Dr6g Wojew6dzkich z wae:d.j4c4 odpowiedz w kwestii

spotkania .

,Wczofti Pa\ W6jt powiedzial, z€ tylko mi sie co6 nie podoba. Wszyscy mieszkaic, wlatciciete

dzialek sq zadowoleni Ze powstanie Sciezka rowerowa. My nie negujemy. Zate4 nam na Ej 6cier.e,

ale chcemy spotkaa sie ieby zob^cryt jaki iest wstepny projekt. Jezeli przyiedzie ktoj i przedstawi
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nam projekt budowy tej Sciezki to juz iest koniec. Nie fta juz wtedy moaiwodci zmiany koncepcii.

Panie W6icie, czy dalej Pan potwierdza, z€ wszyscy mieszkaficy s4 zadowolmi z tej inwestycji?

Chcialby uslyszec od Pa]la odpowiedt kt6rq Pan wczorai powiedzial, iE wszyscy mieszkaiicy,

wlaJciciele dzialek wszystko wiedz4 sq zadowoleni."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrztnowski: ,,to wykracza poza t4 uchwal€. Teraz glosuiemy nad tym

czy Ptzekazujemy pieni4dze. W wolnych wnioskach mama przygotowanq prczentacje.

Radny - Pan Piotr Kamifiski: ,,nie wiem czemu Pan W6jt twierdzi, Ze jedno z drugim sie nie l4czy.

M6wimy o Sciezce rowerowej. Chcemy przekazaa pieniedze. Ale chcemy tei tylko spotkania. Nie

wiem co iest na rzeczy, ze nie chce Pan zorganizowaa spotkania z wlascicielami dzialek, z

mieszkafcami. Co jest tego powodem? Inwestycja waZna, Scieika (ajna oecz. Chociaz czytaj4c

dokumenty to jed)'na inwestyqa na terenie calej drogi wojew6dzkiej, gdzie dofinansowanie zeiowe.

Wszystkie inne gminy ohzFnuj4 dofinansowanie, my nie. Ale fajnie, ze co6 bedzie. Tylko dlaczego

nie chce Pan zorganizowaC spotkania?"

Na tym dyskusie zakoficzono.

Przewodniczqcy Rady zan*n4t dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaty Fzez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gosowaniu iawn'.rn na ustawowy sklad Rady 15 Radny€h w obecnosci 14 Radnych,
tlosami:
-14 -,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymui4cych si?"
Podjfla uchwale Nr )OO(VWq/r7 w sprawie udzielenia pomocy finansowei dla Woiew6dztwa

Warmiisko-Mazu$kieto na dofinansowanie Progtamu naprawczego diogi wojew6dzkiej ru 53S,

Uchwala stanowi zalecznik do protokolu.

lolzaskarienia rczstrzvqniei nadzorczvch Kolegium Regionalnei lzby Obrachunkowei w
Olsztvnie do 6adu administracvineeo

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cil sie do Radnego Pana Pioha curgilewicza

Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisii resorbowych o przedstawienie opinii w sprawie

proiektu uchwafy.

Radny - Pan Piotr Guigielewicz poinformowal, ii komisje resortowe pozyqwnie zaopiniowaty

projekt uchwaly w sprawie zaskarienia rczstrzygniet nadzorczych Kolegium Regionalnej Izby

Ob.achunkowej w Olsztynie do s4du administracinego.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusje. Pytan nie wniesiono.
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Przewodniczqcy Rady zamkn4l dyskusie. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

WiceprzewodniczqceSo Rad, poddat go pod glosowanie.

Rada Gminy w tlosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnych,
glosamil
-\O - ,,2 ",
-O -,,przeciw"
- 4 -,,wstrzlmujlcych sie"
podiela uchwale Nr )OfiVV3147 w sprawie zaskaripnia ro4trzyFie. nadzorczych Kolegium

Retionalnei Izby Obrachunkowei w Olsztynie do sedu adminiBkacyinego.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

O godz.12:00 Przewodnicz4cy Rady z tz^dz:lWzerwe w obradach do godz.12:10.
Po przerwie

Ad, 9 Wolne wnioski i 
"apytania-

GIo3 zabrali:

W6jt Gminy - Pan Tomasz WeSrz!.nowski przedstawil prez€ntacje w zakresie budowy c4gu pieszo

rowerowego na odcinku drogi wojew6dzkiei 538 Debien - Rybno.

Ponadto stwierdzil, iZ nieprawd4 jest ie utrudnia zorganizowanie spotkania w niniejszej sprawie.

Pzygotowanie koncepcii niniEszej inwestyqi wymaga przeprowadzenia szgregu dziala . Wskaz l
ftl{niez, i2 ,,na bieiqco, soltysi i radni otlzymywali dokumenty koncepcyjne. Nie ma pis€mnych

uwag , sLarg. Jest zrozumienie sytuacii, og6lnie iest radosd i zadowolenie zeby ta kieZka powstala.

Spotkanie z Zafl den i prqektantami zostanie zorganizowane wtedy, tiedy bedzie moina nad

czyml dyskutowad. Nie moZliwo6ci zmiany prz€biegu ScieZki."

Radny - Pan Pioh Kamitukir stwierdzil, iZ wedtug niego jest mozliwosd przebiegu Sciezki w jednym

c4gu. ,,Ma[ry koncepci€ dlatego prosze aby odbylo sie spotkanie. Te koncepcje widze pierwszy raz.

Nie wiem czy kto6 i4 wcze6niE widzial? Chodzi aby rozmawiar panie W6jcie. Wczoraj powiedzial

Pa , i2 wszyscy 54 z-adowoleni bo wszyscy wszystko wiedzq. potwierdza pan to, Ze takie slowa

wczani padly?"

Radny - Pan Dariusz Karbowski: ,,pierwszy raz wiedze tp konceFig drogi. Na pewno Zarz4d Dr6g

nie zgodzi sie aby w miejscowoSci Rybno, pzei6cie dla pieszych bylo na tuku drogi. Jest to bardzo

niebezpieczng nie 4de tego popieral. Prosze o przeanalizowanie tej koncepcji.,,

Radny - Pan Pioh Kam lskl ,,wczoraj bylem u wszystkich mieszkaic6w migdzy Debieniem a

Rybnem z zapytaniem, czy vriedz4 wszystko." Nastepnie odczytal pismo adresowane do W6ita

Gminy o zorganizowanie spotkania w sprawie budowy ci4tu pieszorowerowego na odcinku drogi

Debiefi-Rybno.
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,,Panie W6jcie, nikt nic nie wie. Wszyscy tylko wiedzE, ze ma byt budowana Scieika rowerowa, ale o

wszystko mnie pytaja. Wczorai Pan twierdzil, 2e wszyscy wszystko wiedz4, pr6cz tego Kamifjkiego,
kt6ry sie o wszystko czepia. Okazuje si€, 2e nikt nic nie wie. Nikt nie m6wi ile kto i komu ziemi

zabielzE, o ttt^ sie nie m6wi. To sq bardzo waine informacie. panie W6jcie skladam pismo o

zorganizowanie spotkania. Boie sie, ze ktos przyjedzie z gotowA koncepcje i w6wczas nic nie da sie iui
zrobit."

Radny - Pan Bogdan Wantowskir ,,Panie W6jcie podobne pismo zostanie teraz zloione w imieniu

siedmiu radnych, rady soleckiej i soltysa." Przytoczyl hesd pisma w sprawie zorganizowania

spotkania w sprawie budolvJ Scieiki pieszo rowerowej z zainteresowan)mi shonami.

Przewodniczacy Rady - Pan Andrzej Komacki: ,,Panie W6icie, czy to co zosralo zaprezentowane,

szkic projektu. Czy sE moZlirvoki zmiany, czy nie? Z doswiad.zenia wiem, kiedy budowana byla

droga w naszej mieiscowosci Bylo bardzo duio spotkan, temat6w. Efekt byl tald, ze bylo bardzo duzo

klopot6w z bgo powodu."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,nawet naiwiebzy sukces motna ubrudzid blotem.

Uwazam. ie niekt6rzy Radni chcq ten sukces, jakim iest modernizacja drogi ru 538, kojarzony ze mnq,

ubrudzid blotem. Wykonalem ogromne prace ieby przekonad pana Marszalka 2eby zaj4t se h droge,

Zeby zachecia w6jt6w, burmistz6w tych kilkunastu gmin. A Wy chcecie to ubrudziC. Trudno taka iest

rola Wdjta, s4 ludzie, kt6rzy nie pohafia tworzya, kt6rzy Swiehie czujq sie w psuciu, rozrubie. Tacy s4

i tacy sq tet w naszq Radzie. MySle, ze spoteczefistwo pizy nastepnych wybora€h jut b€&ie patrzea

i€by do Rady hafiali ludzie, kt6rzy se na tyle stabilni finansowo, tyl€ maj4 czasu zeby poswi€cia si€

ludziom i nie chcie( miec nic z tei cminy. Co do drogi nr 538 uwaiam, Ze iest to nasz wielki Eukces i
nie psujcie go. Caly tok prac zwi4z^nych z t4 inwesryq4 prowadzi Zarzqd Dr6g Woiew6dzkich. On

jest inwestorem. Ze strony Gminy i€st wielka przychylnoSt i na bietqco informowanie wszystkich o tej

inwestycji. Dowodem tego jest to, ze Pan Radny wystepuje i zadaie konlretne pytania. Czyli ma Pan

wiedze na ten temat, plawda? A sked je Pan ma? Z Gminy. Tej inJormaqi nie m6gl miet Pan

wczeSniej, bo te informacje otrzymalismy wczoraj, dopiero o tzynastej, po komisii. Opowiadajac Panu

Przewodnicz4cemu w tej chwili wszystkie rzeczy sq do zmiant do uzgodnienia. To jest proces

konceFyjnt wchodz4cy w proces projekto$y. Nie r6kie problem z czegos, cz€to nie ma problemu.

Szczeg6lnie Pan Pioh Kamifski lubi, szuka problemu. Byle cos znalezd. Panie Kaminski czas tworzya,

czas budowaa. Nie moina byd Radnym, kt6ry szuka, byle d.olo'yt, byle zaszkodzid. Niech Pan nie

robi problemu z czego6 co nie jest problemem. Ta Sciezka j€.t waina dla nas wszystkich i zr6bmy

wszystlo zeby byla zrobiona. Jest wszystko jal naleZy. Wszystko teszcze da sie ustali6. Tylko pewne

ustalenia bed4 dla niektdrych niezadarvalaj4ce. Cieszmy sie tyn sukces€m, bo to nasz wsp6lny

sukces., nie ubrudzmy tego. Tak jak karetka jest naszym sukcesem i szereg innych neczy, kt6rc
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zrealizowali6my i bedziemy rcalizowaa. Doceniajmy to co zrobilismy. Emanuimy pozyg.wnym

my6leniem na ludzi, a nie z€ .o5 jeit ,le, ktof pomtant oszukiwany. To jest nieprawda. Jest dobrze,

jest normalrie w naszej Gminie. Przykladem jest to, co zrobili6my z oswiat4. Wiecej obiektywizmu i
zrozumienia otoczenia,"

Radny - Pan Bogdan Wantowski ,, Panie W6jcie, czy pro6ba o sporkanie z mieszkaricami, to jest

psucie czegol? Ta etapie uzgodniern spotkaC sie z ludtmi i wyia6nid o co chodzi. Po drugie nie mialem

tego , dopiero Pan Soltys pokazal mi iak to wyglqd4 bo mysmy nie dostali tej koncepcji.,,

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrrynowski: ,,wczeSnie te spotkania nic by nie daly. Nad czym by6my

dyskutowali? Moi€my spotkad sE ,eby FZ nad c4rm6 dyskutowaa, a ieieli nie m.nly niczego

wyPracowanego, to po co zaptasz 4 \tdzl? Ufajmy sobie, sq pewne procedury. Zwl6tcie uwag? tak
Pan Piotr Kamirlski namietnie lamie procedury, chociaiby z honorowym ob},.watelstwem. Istnieja

pewne zasady nadawania honorowego obywatelstwa, a on jui wypada z laudacj4. Nie nauczyl sie zya

w pewnych procedurach, sA pewne etapy i tu tei iest pewi€n etap.,,

tuzewodmcz4cy Rady - Pan Andrzei Komacki: ,,Panie W6icie nie tw6rzmy potityki wok6l

gospodarki kt6ra nas dotyczy. Jelli Radny pyta, to z ho3k4. Ma pan jasny dow6d przy glosowaniu.

Mimo pytai wszyscy zaglosowali ,,2a". Nie jest tak, ze ktos szuka brudu, obrzuci( blotem. Ufaimy

sobie nawzaiem. Nie da sie niczego zrobia jezeli bgdziemy sie tylko oczemia(. Jesti Radni wystepujq z

pytaniem, to nie haktuimy ich iak prz€ciwnik6w."

Radny - Pan Pioh Kamiriski: ,,Panie W6jcie, pan znowu sktamal. powiedziat pan, ze ro wczoraJ

przyszlo o flzynasq. Pan soltys dwa, hzy miesiqce tehu ohzymal plyte wlasnie z czym takim.

Koncepcia jest juZ pare miesiecy w naszej cminie. pare miesiecy to leiy. Co6 tu iest na rzeczy. To, 2e

osl,arza mnie Pan, te jestem naigolszy, to j.u,i. przyzwyczaitem sie do tego. przedstawiam ludziom
falty. Zastanawia nnie iesrczq iedna ne.z. Mam prz€d sobq progam naprawczy drc&i woiew6dzkiej

N 538. Czyt^Ety,2017 rok Sciezka pieszo-rowerowa Debiefi-Rybno, dofinansowanie zero, sto procent

Gmina. 2019 rok Scieika rowerowa Tu.zki-Zabiny, dofinansowanie zero. cmina sto procent. W 2018

roku, w ciagu tei drogi budowa ciegu pieszo-rowerowego w mieiscowoki Wawrowice,

dofinansowanie pi€(dzies4t procent. 2019 rok budowa Sciezki rowerowei Linowiec4rodzi€zno,

dofinansowanie szd4dzi6iqt pie procent Linowiec4rodziczno 2022 rok, dofinansowanie

szesddziesi4t pieC procent. Dziwi mnie to, ie inne cminy daly rade wynegocjowaa z wojew6dztwem

to, ze ohzyfiaj4 w dttiEi mierze dofinansowanie, a my robimy to za swoie. Moi€ nas stad, dobze
zrobimy to. Caly czas pora'tarza Pan, ze jestem ten niedobry. Koncepcja przyszla wczoraj. A tutaj
nptownie spotkat si€ z mieszlcricami nie motna, bo nie ma nad czyfi roznlawia( pan sam iuZ
zaczyna sie Subi( we wlasnych slowach., a my prosimy tylko o rozmowe. Nie jestesmy przeciwni, nikt
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nie jest pzeciwny budowie Scieiki, bo to faina eecz. Ale rczfiawial zawsze warto. Ale jeieli sie nie

chce to sq takie efekty"

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dadusz Tara: ,,chyba najwaZnieisz4 sprawq iest to, Ze ta droga

b€dzie modemizowana, Ze w koficu te ScieZki b9d4 wykonane. Co do kw€stii finaffowych, o kt6rych

kolega tutai wspomnial, to nalezaloby zwr6ct uwag€, jakie dofinansowanie &6g. wykonanie

asfalt6w, jak to wygl4d w innych miejscowoSciach. Wtedy to iest inny ohaz. Samym sukcesem jesl Z€

ta droga bedzie robiona. Mozemy dyskutowaa na temat koncepcji. Inwestorem jest tu Zarz4d Dr6g

Wojew6dzkich i w stosownym czasie Pan Wqt zorganizuje spotkanie."

W6jt Grniny - Pan Tomasz Wggrzynowskii ,,powtarzam wczesniej nie bylo o czym rozmawia(, nie

bylo sensu robi6 spotkarl. Te wczeinieisze dokumenty, to byly wyrywkt pewne propozycji,

uzgodnienia. Ale to nie byl material Zeby6my mogli sie spotkaa i tudziom coS konkretnego

powiedziet. Dopiero wczoraj, popotudniem otrzymali.5my stosowne dokumenty na podstawie,

kt6rych moZemy zacz^( tozmawiac. Tlumaczylem to jui od dfuiszego czasu pewnym osobom, ale

ch€a znalezienia jaliegoi problemu tak sie koiczy. Konsekwenhrie kde realizowal, bo nie chce aby

ten program naprawczy drogi 538, co6 sie z nim stalo. Dzialam dla ludzi, dla hAbor.6w, kt6rzy mnie

wybrali. Takie spotkanie ma juz w tej chwili s€ns, bo mamy nad czym pracowaC. Dobrze, ze jui Pan

Radny obszedl tych ludzi."

Radny - Pan Piotr Kamiiski: ,,nie ciagniimy jut tego, tylko prosze o zorganizowanie spotkania z

Radnymi, Poliq4, Zarz4dem, biurem proiektowym i z mieszkafcami. Nikt nie neguje, ,e nie chcemy

drogi. Wszyscy tego chcemy''

W6it Gminy - Pan Tomasz W€grzynowski: ,,budno sie dyskutuje z takimi parherami, jak Pan Pioh

r<amitski, kt6lzy z itajq do dotu dyskuE€, ale spr6bujemy ja podnie3., umerytorycaid. lrytujq nnie

takie sytuacji kiedy czlowiek robi cos dobrego a iest kopany. Pan Piotr potwierdza to, te ludzie chc4 i
sa zadowoleni."

Pzewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki: ,,Panie W6icie prosze aby ja.k najszybciej doprowadzia

do tego spotkania."

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Meiykowski: ,,pierwsze pytanie mam do Pana radcy prawnego,

Panie mecenasie uchwalajqc tundusz solecki i p6zniq skhdaj4c wnioski do Urzedu Gminy o rcalizaqe

teSo tunduszu, wpisywalilmy, czy powinniJmy wpistwat 2e owe zadania s4 zgodne ze Shateg4

Rozwoiu Gminy Rybno. Gdybysmy wpisali ,€ nie sE one zgodne ze Strateg4, to wtedy ten budiiet nie
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m6gtby byt zlealizovrany. Czy Pan to potwierdza? Czy po prostu wpisujemy tylko po to zeby

wpi5a6?

Drugie pytanie mam do Radnego Pana Mederskiego. Panie Radny, czy Pan pfted glosowaniem

odnosnie sieci publicznych szk6l podstawowych prowadzonych przez cmin€ Rybno na okres 1

w|z6iefi m17 -m19, czy powzi4l Pan jakiekolwiek konsulhqe, gdzie my jako mieszkaicy, a w

szczet6lnoki rodzice, chcemy oddaa nasze dzieci do szkoty. Bo Pan przypisal nas do Hartowca

mimo, ze dziewi$dziesi4t procmt dzieci z Gronowa chodzi do Rybna. Glosowal Pan ,,2a" rozumie

Panie Rady Mederski? Glosowal Pan za tym, aby6my mieli sw6j obw6d szkoty w Hartowo. Z kim

Pan rcz'1awial z rodzic6w, bo jest Pan naszym mdnym i organizuie sie nowq siet szk6t uwatam, ie
moralny obowiEzek iest zapytad mieszkanc6w, w szczet6lnosci rodzic6w, gdzie chodz4 te dzieci do

szkofy. Jer€li nasze dzieci chodz4 do szkoly do Rybna, to gwarantuje Panu i Panu W6jtowi, ze dzieci

nasz€ bed4 chodzity. To my rodzice d€cyduietty, gdzie rrlasze dzieci ide do szkoly, a nie sztucznie

twozy sie jakie5 obwody po to 2cby nie bylo tak jak w przypadku szkofy podstawowej w JeSD ze za

p6I roku bedziemy zamykali szkolg podstawowE w Hartowcu. Pamietam sytuacie kiedy Pan W6jr

skladal oswiadczenie przed wyborami, Ze ieieli zostanie w6jtem Szkola Podstawowa w Jeglii nigdy

nie zostanie zamknieta. Teraz mamy podobn4 sytuacie w Hartowcu, tyle Ze nikt nie pytal

mieszkarlc6w, w szczeg6lnosci rodzic6w dzieci z Gronowa , gdzie chodza te dzieci i gdzie chcemy

ieby chodzily. Nie wiem, kto dal Panu tal(e wladze. Mysle, ze wyborcy to zweryfikui4 Panie Radny

Mederski. Jest mi bardzo przyko z powod:u, ae nie potrafi Pan rczm w't a. Mozemy miec inne

zdaniq ale rozmawiaa w szf,zpg6l^o'.i w sytuaqi kiedy mamy uchwaly dotycz4ce mieszkarnc6w,

rodzk6w, to lwaz^m iLe jest to obowi4z€k moralny, prz,eprowadzti rozmowe z tymi rodzicalni Bede

na pewno datyl do tego aby ten obw6d, kt6ry zostal nam przydzielony bez naszej zgody, wryz przy

sprzeciwie, bo naize dzieci chodze do Rybna i taka iaka bedzie wola rodzic6w, to tam bed4 chodziC.

Panie W6jcie Pan nie potrafi roz awia€ Zaftuca Pan Panu Radnemu Kaminskiemu, 2e zadaje

pytania. Przypornn9 Panu, kiedy Pan byl Radnyn Powiato4/rn, kiedy W6item byl pan Ednlund

Ligman, to zazucal mu Pa& i€ nie ma dyskusri, ip dumi opozycig kt'jra inaczej mysli. Dzisiaj robi

Pan to sanlo. Tylko, ie dzis to Pan jest W6jtem i uwaia ParU ie to jest w porzAdku. Te problemt kt6re

w),nikaiE, nie wynikaiq ze zlej woli Radnych czy mieszkarlc6w, tylko z tego ie pan nie poEafi

rczmawiat. Znam Pana bardzo dlugo. cdyby mi kto6 dziesie ht temu powiedzial, Ze pan nie bedzie

pohafil rczmawiaa z mieszkaricami, to bym powiedzial, Ze powinien si€ leczyC. Dzisiaj panie W6jcie

wld4, ia tzefzywi6cie Pan nie potrafi rozmawiad. Wtedy kiedy ktos ma inne zdanie to pan uwa.Za, 2e

nie powinien tego m6wia, bo Pan ma wi4e, chce co6 dobrego zrobit, tylko mieszkafrcy, kt6rzy b€dq

wywlaszrzeni maiq prawo wiedziec za ialie pieniedze. A iei€li pan uwaza, ze to powinien pa]l oddad

swoja posiadlost tym mieszkafcom za darmo. Pierwsza fiEc4 ktbr4 sie robi, to si9 rozmawia o

skutkach tego wywlaszczenia. Jak bed4 mogli domagat sie odszkodowania, a pan tak by chcial

wszystkim lekkA !€kq wszystko zabrad. Dobrze, ie Pan Radny piotr Kamifiski zaczAl rozmawia( z

mieszkarlcami.
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W proiekcie uchwaty w sprawie dostosowania sieci szk6l, rok 2017-2018 wskazana jest tytko wies

Hartowiec. Dopiero w 201&2019 pojawia si9 miejscowos{ c.onowo i Debiei kolonia. Rozumiem, i€ 1

wrzpe^ia 2017 - m1a , dzieci z likwidowanej Szkoly Podstawowej w .Jeglii w og6te nie hda chodzit

do szkoly, bo nie maje przypisanego obwodu. Chyba, te mam zupehie inny projekt uchwaty, nii
otrzymali Radni.

Pytanie do Pani Skarbnil-iako soltys ohzymalem uchwale zmian w budi€cie tzw. cyferk6wke, same

liczby. Na pytanie mieszkatrc6w, iakie bedq zmiany, moge sie tylko domyslaa, bo nie mam oplsow€i

uchwaty, czego dotyczq zmiany w budzecie. Domyslam sie, ze chodzi tu pewnie o iakie3 podwyiki,

dlateto soltysi nie ohzymujq tych dokument6w. Zeby nie wiedzieli o co chodzi. Nie mniei iednak,

ier€li Radni dosta,e tylko uchwale matematycznE, 2e sn zmiany dochod6w, wydatk6w i na rej

podstawie glosuj4, to chyba rzftrzyvti!€ie trzeba bgdzie zwr6ci( sie do RIO o to, ieby zakwestionowat

q uchwale. Przypomne Pani Skarbnik, 2€ soltysi zawiadamiani sa na takich samych warunlech jak

radni. Tu nie ma, ie takie same zasady, to inne zasady. Dla mnie to sie kojarzy z analfabetyzmem

wt6rnym. Ludzie wyksztalceni, po magishach i nie pohafiq przeczytaa ze zrozumieniem ustawy. Czy

Pan czy Pani Skarbnil obawia si€, te soltysi s4 mqdrz€isi od urzednik6w? Tak? To mnie ciszy, 2€

jestem w soltysem w gronie ludzi myslqcych. To przylre Pani Sekretarz, ze w taki spos6b Pani

podchodzi do przedstawicieli mieszkafu6w. Bo ia w pzeciwiefistwie do Pani nie zostalem wybrany,

bo mi sie tak widzialo, tylko wybrali mnie mieszkancy. MoiA rol4 jest rola sluipbna nie wobec Pani,

ale wobec moich mieszkaic6w. Chc4c byt na sesji, to powinienem mie{ taki sam material jak radni,

iebySmy mogli dyskutowaa. Gdzie dzisiai iuz sie slyszy, ze takiej dyskusji nie powinno bya. To tylko

za bylego W6ita Edmunda Ligmana m6wilo si?, Ze nie ma dyskusii to nie ma d€mokracii. Wtedy Pan

iako 6wczesny Radny Powiatowy krytykowal Pan zachowanie Ppewodniczqcego Rady, 6wczesnego

W6ita, ze jest niedopuszczalne i€by radni opozycyjni nie moSli si9 wypowiadad na sesii. Dzisiaj

wid4,2e to bardzo odpowiada. Powinien Pan przeprosit, tamtejsze 6wczesne wladze, te sie Pan

mylil. Lepiej sprawure sie wladz€, kiedy nikt nie z daje pyr^n. Z z dawanych pytafi motna wyciagnaa

mQdre wnioski.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,,jei"-li Pan uwain, ia nie umie rozmawiaa z

mieszlaficami, albo nienal€iycie rozmawiam, wezmP to pod uwagg i b9d9 staral si€ jak nailepiej

kontaktowaa sie z mieszkadcami. Pytal Pan o obwody szkolne, obwody szkolne to w zasadzie martwa

rzecz. Ona nie ma znaczenia, gdzie dziecko chodzi, dziecko z Rumiana moie chodzid do Hartowca. To

ma znaczenie dla dyrektora, kt6ry zobowiAzany pilnowad, czy obowi4zek szkolny Fst realizowany.

Jezeli Debien czy Gronowo weszly w sklad Ha owca, to dyrektor tej szkoty musi sprawdzid, czy

dzieci z tego obwodu szkolnego do osiemnastego roku Zycia realizuie obowiqzek szkolny. Tylko po to

iest to robione. To rodzic decyduje, gdzie dziecko p6jdzie i tu nie ma 2adnych oganiczei. To nie jest

problem dla mieszkanc6w, ten obw6d szkolny. Chcq i€by dzieci z Gronowa chodzily do Rybna,

prosze bardzo. Tu rodzic decyduje i nie ma zaglorpnia. JeZeli chodzi o obw6d, kt6ry Pan czytal, Jeglie
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i wybudowania pod Debien, to do 31 sierpnia 2017 r. te dzieci €hodz4 do szkoly w letlii. Od 1

wrzesnia 2017 r. te obwody wchodz4 jui szkoly podstawowej w Hartowcu.,,

Radny - Pan Czeslaw Mede$kit,,na to pytanie czgiciowo odpowiedzial pan W6jt. panie Soltysie

nikogo do iadnei szkoty nie dopisywalem. Dzieci beda chcialy chodzid do Rybno, to bed4 chodzily do

Rybna. JeZeli do Hartowca to do llartowca. cdzie test m6j podpis, Ze jakies dzieci dopisatem do

Hartowca? A Pan m6wi o roznowach. Panie Soltysie, iak moina z panem rozmawiac, kiedy test

zebranie wiejskie a Pan wychodzi? Otwozyl Pan Swietlice i wyszedl. To, iaka moze by6 z paenm

Radca prawny - Pa]l ZbiFiew Drzystek: ,,w kwesti kt6rq pan Soltys poruszyl o funduszu soleckim.

To iest p).tanie szczeg6lowe. Wymaga ono analizy wniosk6w i ustawy o funduszu soleckim na

nasepnE sesji udzielimy Panu odpowiedzi."

Soltys wsi Gronowo - Pan Mirostaw Mezykowski: ,,panie Radny Stosuiqc za uchwal4 w obecnym

ksztatcie, to Pan sie pod tym podpisal. closuj4c za przyjeciem projektu uchwaly sieci publicznych

szk6l Podstawowych, w kt6rej przt?isano mieiscowosa cronowo do Hartowca. To, iE Ftzycznie pall'

nie podpisal z imienia i nazwisk, to nie oznaczq ite pan tego nie firmuie. Rozumie, 2e byl pan za

przyj€ciem uchwaly? Panie W6jcic sk4d moje obaviy. Wczeaniei zostal prziety projekt uchwaty

dotycz4cy regulaminu prziecia do klas pierwszych szkoly podstawowej dzieci nie wchodzqcych w
sktad tego obwodu. W sytuaqi, kiedy nie spehiq kryteri6w punttowyctr ro nie zostanq przyiete do rei

szq, kt6t4 rodzic wybrat, tylko do tej szkoty, do kt6rej zostali przypisani w tej uchwale. Wiec

twierdzenie, ze mote chodzia tdzie chc4 to iest nieprawda. po co uchwalatiJcie regulamin przyjecia

dzie€i spoza obwodu? Na podstawie punktaqi, jezeti nie spehi tei punltacji to jako rodzic nie bede

m6gl oddaa do szkoly do kt6rej chce ieby poszto, tylko bede musial oddaa tam gdzie.iesr uchwala o

sieci szk6l- Otlzymalem taki projekt uchwaly, gdzie n rck 2017/2O.lB tylko dzieci z Hartowca
przt-nale2E do tego obwodu. MoZe to jakij bt4d pisarski, ale wydaie mi sie, te kto6 iednak jat<ies

pieniqdze bierze Zeby pilnowad takie rzeczy.',

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,, uchwata, kt6rE parnstwo dzisiaj przieli o punktacji, jest

u nas uchwalq martwq. Ona miala znaczenie, kiedy nie mieli6my miejsc w przedszkolu. Naszym
wsp6ln},dl sukc$em jest to, Ze wszystkie nasze dzieci obiete sa opieka przedszkoln4. Nie doszly do
mnie sluch aby dziecko spoza wtasnego okregu nie zostalo pziete do innej szkoty. Na dzisiai
wszystkie dzieci maje moZliwost korzystania z opieki przedszkolnei. Rodzice mogq wybraa szkole

iakq chce"
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Sekretarz Gminy - Pani tolanta Jendrycka: ,,czas€m wspominam o patutwa wnioskacb iui nie

nazt'wam tego skargami. Z naszej Gminy wniosk6w do nadzoru prawnego jest bardzo duio. Ostahi

wniosek, musialam tlumaczya Ze sesie mieli4my 24 lutego a nie 17 lutego. Skarga byla na uchwate,

kt6la nie zostala podieta. Co do kompetencii urzednik6w, to Pan Soltys z cronowa podwaja na

kaZdym koku, m.in. podwaiyl spos6b zwolania zebrania wiejskiego w kwestii konsultacji statut6w

soleckich. Ohzymal odpowiedz, jalo6 nie pzyznal si€, ze nie mial racji. Ten kto ma kontakt z naszymi

pracoilarikami wie, 2e s4 to pmcownicy wykwalifikowani. Wprowadzilismy polityke rozm6w z

soltysami. Zapraszamy soltys6w w zwi4zku z nowymi statutami. Wspominalam ,rp iesli soltys nie

moie byd obefty, to sa r6wniei czlonkowie rady soleckiej. Na zorgarizowanym spotkaniu nie bylo

nikogo z solectwa Gronowo." Nastepnie odniosla si€ do kwestii zawiadamiania i doreczania

material6w na sesie soltysom oraz regulacji porz4dkuj4cych okregi szkolne."

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Metykowski: ,,odnosz4c sie do w)?owiedzi Pani Sekretarz, Pan

W6it zorganizowal zebranie wiejskie. Zwr6cilem sie do wojewody o uchylenie tego tzw.

ps€udokonsultacji spolecznych. Byl jeden mieszkaniec. Nigdy nie zSodze sie na lamanie prawa Panie

W6jcie. Sprawa niebawem hafi do sqdu wojew6dzkiego, kt6m nam bardziei rozjalni, na czym

polegaiq rzeczywiste konsultacje spoleczne. Wypowiem sie dopiero wtedy, kiedy s4d administracyjny

wyda w tej sprawie i,ryrok. Nie jest tak, ze kogoS nie lubig. Ale jak W6jt zwoluje zebrania, bo tak mu

si9 widzi, to Zle o nas Swiadczy. Zebranie zwolui soltys na r rniosek w6ita. Nie ma potzeby

zwo\.wania zebran pr&z w6ita. To, itp mi€5zkaflcy nie przyszli to oz.nacza, ze mieszka,5.cy sza ni4

mnie jako soltysa. Odno6nie zawiadamiania soltys6w, Pani Sekretarz soltys zawiadamiany jest na

takich samych zasadach jak rad]ly. Ta kw€stia uregulowana iest r6wnie2 w statucie. Bed€ do tego

d4ZyL bo Pani Swietnie sie pracowalo za Pana Edka Ligmana, p6zniej jal gdyby zmienila Pani ftonl

dobrze sie Pani wsp6lpracuie z Panem W6jtem W€grz)'nowskim. Tylko mam watpliwodci, czy ta

wsp6tpraca iest taka iaka powinna by(. Talie jest moie zdanie jako wyborcy. Gratuluje Panu W6itowi

wegrz'.nowskiemu, bo znam jego opinie co sEdzil przed wybommi na temat Pana w6jta LiSmana i

jego otoczenia. B€de dqZyl do tego, abym tal jak radny otxzymywal wszystkie materiaty a nie tylko

wyrywki.

Rady Powiatu Dzialdowskiego - Pan Janusz Kaczmarek: ,,Panie Pzewodniczecy, zostalem dzisiaj

zaproszony na sesje. Przed sesj4 byly pytania, sugeshe, ie ktos moZe zada{ mi jakiekolwiek p}'tanie,

nie podaiqc tematu. Chciatbym odpowiedzie6 na te pytania tylko ich nie znam."

Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,,mam pytanie do Pana Kaczmarka, czlonka zarzqdu a nasePnie do

Pana W6ita, co ie'st wiadomo w sprawie Pani soltys z Prus? Zostala ukarana kare administracyjnq

dwustu tysi€cy . jaki€ podejmowane sq kroki aby jej pom6c."
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Rady Powiatu Dziatdowskiego - Pan Janusz Kaczmarel: ,,ubolewam nad tym faktem, ze taka decy4a

zapadla. Na dzierl dzisieiszy nie manl uprawnien, co do prowadzenia ialichtolwiek dyskusji w tyn
t€macie. Sbona iest Pani Barbara Szulwic. Jest to nietypowa sytuacja, bardzo niezr€czna, bardzo

nieprzyiemna. Ta Pani prz€b'.wa na zwolnieniu lekarskim, pod stalq tonhol4 tekarzy. Na dzien

dzisiejszy nie upowainiono mni€. Do wiadomosci decy4g wydana przez Starose Dzialdowskiego

ohzymal W6it Gminy Rybno oraz Pani Barbara Szulwic. Nie zostalem upowazniony w tej sprawie.

Sprawa jest w toku pod konhol4 os6b upraranionych do dyskusii RozwiEzujq to na pewno prawnicy.

Nie chcialbym prowadziC polemiki, kt6ra moglaby zaszkodzia pani Barbarz€ Szulwic jako soltys.,,

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka: ,,otrzymalijmy do wiadomosci informacje o tej karze,

decy4i Starostwa Powiatowego w Dzialdowie. Tutejszy ur24d odwotuie sie od tej decy4i. JesreJmy w
txakcie przygotow].wania odwolania. ProponowaliJmy pani sottys pomoc z naszej strony.

Rady Powiatu Dzialdowskiego - Pan Janusz Kaczmarekr ,decyzia odwotawcza $ystana byla 19

marca. Do momentu decy4i ze sEony Samorz4dowego Kolegium Odwolawczego nie poruszaf tego

tematu bez uprzedzef os6b zainteresowanych."

Radny - Pan Czeslaw Mede$ki: ,,Panie Soltysie, mam cztery obwody soleckie iako radny. Jestem na

kazdym z€braniu i nie zdarzylo sie zeby sottys nie byt obecny na zebraniu wieiskim. Skoro pan

doliczyl sie jednej osoby w cronowie, to Swiadczy o soltysie. Jak sie nie mylg to byly chyba cztery

osoby. P6zniej ma Pan prctensje. Wiem, ze lubi pan wszys&im wytykad bledy, tylko swoich pan nie

widzi. Tak iak Pan uczestniczy w seqach. Dzisiaj przyszedl pan na sam koniec, iato soltys powinien

Pan bya na pocz4tku. Moir Pan jeszcze lise podpisze, bo kdzie lrlial pan czrery zlobe potrqcone.,,

Wicepzewodniczecy Rady - Pan Dadusz Tara: ,, mam pytanie do pana Soltysa z Gronowa, czy iest
Pan autoiem wniosku dotycz4cego uniewaixrienia uchwaly odnosnie zmian do statutu gminy Rybno,

kt6ry wplyn4l do Olsztyna i kt6ra to uchwala nie zostala podjeta.,,

Soltys wsi Gronowo - Pan Miioslaw Meiykowski: ,,panie Radny Tara, projekt kt&y ohzymalem jako

soltys z-awieral dla mnie razece bledy. Nie bylo mnie na tej sesji. Dziekuie Radnym, ze ta uchwala nie
ptza.zla, bo z pewnoki4 bylaby zakwestionowana przez woFwode. pospieszytem sie, nie

sprawdzilem czy ta uchwala zostala podjgta. Ta uchwat w tym ksztatcie i tak zostalaby

zalwestionowana. To, ie czasami wojewoda kolega W6jta czasami moie na co6 oko pEymknqf, b od
tego s4 ies"rze s4dy adminbhacytne. Co do odpowiedzi pana Radnego Mederskiego, przypomne

Panu/ 2e zgodnie z ustaw4 zebranie wiejskie zwotuje sottys. leZeli w6jr zwoluje, ro ja jesrem wyDorcE.

Mam prawo i prz,.wilej przebywaa na s6ji, nie mam obowhzku. jezeli pan pyta czy podpisatem lise,
to mase pieniedzy wydaje, aby dzieci z miqscowo5ci cronowo ,ebysmy mogli Sdziekolwiek jetdzid.
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Wiec nie zalei mi na tych paru zlotych. Wdzigczno6t mieszkaric6w iest dla ll|nie wa_hiejsza, niz pied

zlotycb kt6re hacg. Nie mam obowiqzku podpisywania listy ale fizycznie jesbem na s€sji. Nigdy nie

wzi4lem pieciu zlotych w przeciwiefstwie do Pani S€kretarz, tak przypomne pani, ze pobrala pani

pi€d p6l tysiAca, i niepowiedz:ana w zasadzje za co iako urz€dnik. Czy pisala pani protekty, rzekomo

za ktdre ja biore pieniedze a tu sie okazuje, ie w sprawozdaniu teZ moZna zobaczyC kto iakie
pieniAdze otrzymuje. Jakby Pani mogla odpowiedziea z.a co Pani otrzymala te 5,5 zl od

Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoiu Gminy Rybno.?

Radny - Pan Piotr Kaminski: ,,nikt z nas ni€ zauwaiyl Pan soltys zauwaLyl, Ze nb ma wpisaneSo w

obwodzie wsi Hartowie€ w roku szkolnym 2077 /2018 Je+hi, cronowa i Debienia kolonii. zhby

dopisaC te miers.owoici bo na ten rok nie ma wskazanych".

Wiceprzewodniczqcy rady - Pan Dadusz Tarar ,,pofatygowalem sie o podzwonilem po s4siednich

gminach m.in. D4br6wna, Ostr6dy, gm.Dzialdowo, Ilowo, crodziczno, Plosnica. Okazuie si€, Ze w

zadng z tych gmin soltysi nie otrzymujq projekt6w uchwal, tylko zaprosz€nia."

Radny - Pan Marian Granica: ,,wracai4c do ScieZki rowerowej, chcialbym przychyliC sie tu do Pan6w

Radnych. Oni kierujq ry&o prosb€ do Pana W6tr^ :eby spotkad sie z mieszkafrcami. Warto zeby

wiedzien, za ile to b€dzie wykupowane. Dziekuje Panie W6icie za list gratulacyjny, rownie, w

imieniu iony. To spotkanie, jak Pan W6jt wspominal odbylo si9 10 marca w Roipntalu. Tam mialem

odebrat te nagrode, ale odebnlem ta tu na s€sji.

Soltys Wsi Gronowo-Pan Mhoslaw Merrykowski: ,,to, ze ktos lamie prawo nie oznaczal ze wszyscy

majq na to zgode. Panie Radny mnie inberesuje przestxzeganie prawa na terenie tej gmin, bo ja tu

mieszkam. To co robia w innych gminacb to tle Swiadczy o tamtych, ale m]lie to nie interesuje. Mam

pilnowaa tego podw6rka a nie wpychaa sie, jak to robi Pan W6jt Wegrzynowski je.dz?c na spotlania

przedreferendalne do gminy Debr6*'no. Skoro tam soltysom i radym odpowiada, mnie interesuje

pEestrzeganie prawa na tym gruncie,"

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara, ,dzi,ek\tje w imieniu wsi Koszelewy Radzie i Panu

W6jtowi za podjecie stosownych uchwat podpisanie umowy. Rozpoczqt sie remont drogi w

Koszelewach"

Radny - Pan Piotr Kamituki: ,,manie mecenasiq czy ten bl4d, czy moglibysmy wr6cia do E uchwaly,

poprawi6 ten bhd i przyjar uchwale ponownie? Czy jest taka moiliwosd? Chyba iest, bo jut kiedys

mielismy reasumpcre glosowania."
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Radca prawny - Pan ZbiSniew Drzystekr ,,ta sprawa pokazuje, jak zasadnym jest umieszczenie w

Statucie Gminy zapisu dotyczqcego rcasumpcji Slosowania. Bior4c pod uwage nashoje w tej cminie,
gdzie ch€hrych do kwestionowania uchwal i pisazy iest wielu, to nie ma wyjscia. W tej sltuacii hzeba

w pzysztym tygodniu zwolaa sesje. cdyby statur zawieral taki zapis, mo 2nabloby robn b dz16. "

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara: ,, na tamt4 uchwale nikt nie zloiyl iadnego wniosku.,,

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka: ,,uczac sie i wyci4gajEc wnioski postaramy sie w przyszlym

tySodniu zwolaa sesje."

Radny - Pan Dariusz Karbowski: ,, jak widzimy zgoda buduie, niezgoda rujnuie. U nas na q chwile tei

zgody nie widz€. Dziekuje Pafistwu Liberackim, wlaScicielom dzialki na skzyZowaniu utic Zaiezioma

i Wyzwolenia, Ze usuneli wierzbe. Kt6ra blokowala widocznoit. Wiele os6b zwracalo na to uwagg

tera ta widoczno6d juz jest."

Radny - Pan Waldemar Reszka podziekowal Radnym, panu W6itowi onz pracownikom urz€du za

udzial w uroczystosciach pogzebowych ojca.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki: poinformowal ii w zwiqzku z zaishial4 sytuacjq

zwolana zoslanie sesid w nastepnym tygodniu.

Ad.l0,Zamkniecie obrad.

O godz.13:45 Przewodnicz4cy Rady Pan Andrzei Kornacki - wobe€ wyczerpania &iennego porz4dku

obrad - zamkn4l obrady Xy\XVII sesii zwyczajnej Rady cminy Rybno.

Na tym protok6l zakoiczono.

Protokolowala:

INSPEKTOR
t'il,4

tn{ Eba Sobletisha

Do ninieiszego protokolu z:lqcznik stanowi nagranie zawieraiece obraz i dtwiek.


